
Styrelsemöte 1, Odinns islandshästklubb, 2022-03-21 

Mötet hölls i Gårdvik, Svärdsjö 

Närvarande: Mirjam Horn, Cattis Johnson, Ulrika Rydberg Andrén, Gun Sundblad, Stina Willman, 

Terese Wängdahl 

 

1. Mötet öppnades 

 

 

2. Vår ridsportförening – studiecirkel från SISU 

Odinns styrelse kommer under 2022 genomföra studiecirkeln ”Vår ridsportförening” med 

syfte att lära sig om, och skapa tydligare struktur i föreningsarbetet och riktningen på den 

verksamhet som bedrivs i Odinn. Studiecirkelns träffar och arbete med materialet kommer 

att ske i samband med styrelsemöten.  

 

 

3. Rapport från infomöte Folkspel 

Gun Sundblad och Mirjam Horn har deltagit på ett informationsmöte som hölls av Folkspel. 

Genom folkspel har klubben möjlighet att sälja lotter av olika slag (t.ex. Bingolotter, 

Sverigelotten). Försäljning kan ske på olika ”nivåer” där klubbinsatsen kan vara allt ifrån att 

arbeta aktivt med försäljning till att vara valbar förening att sponsra för personer som köper 

sina lotter online. Föreningen får en ekonomisk ersättning som säljs i klubbens namn.  

 

Styrelsen beslutade att Odinn skall registrera sig hos Folkspel som möjlig förening att sponsra 

vid köp av lotter online som ett första steg. Ulrika Rydberg Andrén registrerar Odinn hos 

Folkspel.  

 

Eventuellt kan arbetet med en mer aktiv lottförsäljning vara aktuellt inför till exempel jul (då 

Bingolotter brukar vara efterfrågade) och liknande.  

 

 

4. Rapportering av aktiviteter i IOL (Idrott Online) 

I och med att SIF (Svenska islandshästförbundet) blivit medlemmar i RF 

(Riksidrottsförbundet) så behöver föreningarna också börja rapportera in aktiviteter. Då de 

första två åren som medlemmar i RF är en prövoperiod, är det extra viktigt att visa på att 

aktivitet bedrivs i SIF med lokalföreningar, och det är därför mycket viktigt att föreningar så 

som Odinn rapporterar in all typ av aktivitet som bedrivs inom föreningen. 

 

Registrering av aktivitet med deltagare kan ske genom app på telefon av alla som anordnar 

aktiviteter i föreningens regi. Registreringen hänger ihop med IOL. Terese Wängdahl kommer 

att arbeta med att bygga upp system för denna rapportering i Odinn, samt kommer under 

året att hålla koll på och uppmuntra till att aktivitetsrapportering kommer in från föreningens 

medlemmar från olika aktiviteter.   



 

5. Planering inför våren/sommaren 

De olika sektionernas verksamhetsplanering inför vår/sommar gick igenom. Några aktiviteter 

inför sensommar och höst togs också upp.  

 

5.1. Tävling 

 

- 8/5 blir det en inofficiell sommartävling. Tävlingen kommer vara av samma upplägg 

som vintertölten, d.v.s. endagarstävling med uttagningar och finaler samma dag. 

Tävlingen kommer att hållas på ridbana (eller eventuellt ovalbana) dock ej på 

Romme. Cattis Johnson hör sig för om domare. Mirjam Horn kollar på bana.  

 

- 10-11/9 arrangeras KM på Romme.  

 

- Aktiviteter för att samla tävlingsintresserade kommer att arrangeras. Målgrupp är 

alla som är intresserade av att tävla, träna för tävling och att göra detta som en del i 

en klubbgemenskap. En del i det kan vara att ha ett gemensamt klubbtänk kring att 

åka på grannklubbars tävlingar, att träffas och träna med fokus tävling m.m. Terese 

Wängdahl kommer att fundera vidare och ta fram en plan/upplägg för detta.   

 

5.2. Ungdom 

 

- 11-12/6 planeras sommarläger. Linnéa Rosenqvist håller i detta.  

 

- 29/6-3/7 går SM i Norrköping. Möjlighet att delta som funktionär finns (där även 

Odinn får viss ekonomisk ersättning för arbetet). Det har funnit förfrågan om att 

samordna resa och funktionsärsarbete för ungdomar från Odinn. Stina Willman har 

planer på att åka, och funderar på om det går att meddela övriga intresserade om 

samordning av helgen om intresse finns.  

 

- Klubbens ungdomsrepresentanter Moa Johansson och Wilma Söderqvist har 

påbörjat planering av en kursserie/introduktion till tävling för ungdom.  

 

5.3. Fritid 

 

- Gun Sundblad kommer att delta på ett informationsmöte som hålls av SIF:s 

fritidssektion den 4/4 angående Sverigeritten och ridutmaningen kopplad till den. 

Efter det kommer mer tydlig planering kring eventuellt sverigerittsdeltagande, 

långritter m.m. att kunna göras. 

 

- Fritidshelg planeras under sommaren av Mirjam Horn.  

 

 

- Det finns ambition att ordna ett ”hästrally” med ridning och 

problemlösning/uppgifter längs med vägen. Cattis Johnson kollar på detta.  



 

- Hemma-hos-ritter kommer att uppmuntras från styrelsens sida. D.v.s. att 

medlemmar bjuder in andra medlemmar att komma och rida gemensam uteritt. Gun 

Sundblad tar på sig att uppmuntra lite extra till detta på t.ex. facebookgrupp m.m. 

 

5.4. Utbildning 

 

- 17-18/4 anordnas takt- och gångartskurs. Plats behöver bestämmas definitivt. 

Antingen i Vika eller Stora Skedvi är just nu de två huvudalternativ som finns. Terese 

Wängdahl ansvarar och arrangerar från Odinns sida. 

 

- En föreläsning/temakväll/utbildningstillfälle i ryttarträning planeras. Ännu ej klart 

när, var och med vem. Terese Wängdahl organiserar detta.  

 

- Avelsutbildning kommer att hållas i en serie om tre delar. Del 1 teori om 

Worldfengur (digital träff). Del 2 teori om förberedelser och träning inför visning. Del 

3 besök på avelsvisningar på Romme som pågår 29/8-1/9.  Mirjam Horn håller i del 1 

och 2. På del 3 behövs någon som är van vid avelsvisningar som kan agera ”guide” 

medlemmar som deltar i utbildningen.  

 

5.5. Avel 

 

I nuläget inga planerade aktiviteter separat i avelssektionen.  

 

 

6. Klubbkvällar 

 

Klubbkvällar planeras starta 20/4 och pågå fram till och med midsommarveckan. Innan första 

träffen behöver banan kollas så att eventuell tjällossning är klar/inte pågår. I så fall får man 

inte rida på banan.  

 

Klubbkvällar blir som tidigare terminer onsdagskvällar på Romme, med undantag för om det 

är någon onsdag där banan är upptagen av t.ex. travet, tävlingar eller annat.  

 

Terese Wängdahl samordnar klubbkvällsvärdar, kollar datum och lägger upp planering. Det 

står klubbkvällsvärdarna fritt att själva ordna extraaktiviteter under ”sin” kväll om man vill, 

eller så är man bara på plats.  

  



7. Förråd på Romme 

Odinn har fått ok att sätta upp hyllor i förrådet på Romme för Odinns saker (förrådet delas 

med Rommeis).  

 

1 maj kl.10:00 blir det samling vid förrådet för sortering, montering av hyllor m.m.  

 

Mirjam Horn inhandlar hyllor samt lägger ut info för övriga medlemmar så att fler 

förhoppningsvis kan hjälpas åt.   

 

 

8. Motioner och propositioner till SIF:s årsmöte 

Inför SIF:s årsmöte har det inkommit några motioner/propositioner som styrelsen gick 

igenom, samt tog ställning till hur Odinn kommer att rösta i fråga om aktuella 

motioner/propositioner vid årsmötet. Motioner och propositioner i sin helhet finns att läsa 

på SIF:s hemsida. 

 

Motion 1 – Odinn kommer att bifalla SIF:s styrelses förslag.   

Motion 2 – Odinn kommer att bifalla SIF:s styrelses förslag.  

Motion 3 – Odinn kommer att bifalla SIF:s styrelses förslag.  

Motion 4 – Odinn har noterat svaret från SIF:s styrelse på skriven motion.  

Proposition (1) – Odinn kommer att bifalla styrelsens förslag.  

 

 

9. Övrigt 

 

Sponsring 

Terese Wängdahl tog upp frågan om sponsorer och strategi/rutin för hur klubben skall arbeta 

gentemot sponsorer. I nuläget finns inga klara direktiv eller rutiner, vilket medför en del 

oklarheter, både i fråga om hur t.ex. priser m.m. skall fördelas vid tävling samt vad man som 

sponsor får av klubben. Det vore önskvärt dels med någon som vill engagera sig i att hitta 

sponsorer, dels med en tydligare struktur. Terese Wängdahl tittar vidare på struktur för 

klubbens arbete med sponsorer samt försöker hitta någon som kan/vill hjälpa till i 

sponsorarbetet utanför styrelsen.  

 

Ekonomisk rapport 

Ulrika Rydberg Andrén redovisade ekonomisk rapport. 

 

Vintercupens tre första tävlingar har gett en vint på ca 4 000 kr. För vintertölten har ännu 

inte alla kostnader och avgifter kunnat räknas in, men även den tävlingen kommer totalt sett 

gå med vinst. I förhållande till klubbens nuvarande verksamhet och verksamhetsplanering är 

klubbens tillgångar på banken tillräckliga för att säkra en hållbar ekonomi i föreningen 

 

 

 

 



 

10. Nästa möte 

Nästa möte blir den 22/5 kl.16:00 i Borlänge hos Ulrika Rydberg Andrén.  

 

 

11. Mötet avslutades 

 

 

 

Vid protokollet 

Terese Wängdahl 

 


